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Název  
Komise pro výchovu, vzdělání, sport a využívání volného času dětí 
a mládeže 

Datum konání 16. 4. 2015 

Místo konání MěÚ 

Přítomni Havlíček, Chaloupka, Klaška, Migdauová, Sova, Sovová, Velan, 

Omluven Kadlc, Krejčí, Šalamounová, Šudák   

Program 

1. Úvod 
2. Kontrola úkolů z minulého setkání 
a) Návrh na úpravu křižovatky s Podolím 
b) Alternativní knihovna 
c) MŠ 
d) dotazník anketa 
e)bazén ZŠ 
3. Informace z Rady města 
4. Úklid 25. 4. – plán práce 

5. Výběh pro psy 
6. Šlapanické kulturní léto a využití spolků a jejich 
činností 
7. Správce hřišť – situace 
8. Hřiště na faře 
9. Hřiště u gymnázia 
10. Závěr 

Obsah 

1. Úvod 
Přítomní členové, omluvení členové, program. 
Informace o odvolání ředitele ZŠ: 
 http://www.zsslapanice.cz/2014-2017/c4386 
 
2. Kontrola úkolů z minulého setkání 
a) Návrh na úpravu křižovatky s Podolím 
RM: součástí stavby bude demolice a nová stavba mostu ev. č. 430-006 
(před křižovatkou při příjezdu od Vyškova); projekt SÚS JMK nepočítá s budováním  
podjezdu pro cyklisty. 
b) Alternativní knihovna 
Restaurant na náměstí – ano, ZŠ- ne (do budovy nemají rodiče přístup), Zdravotní 
středisko – ne, Albert – zatím nezjištěno, Cukrárny -  zatím nezjištěno 
Tento úkol bude komise nadále řešit. 
c) MŠ 
Obě paní ředitelky – nesouhlasí s použitím hřišť (zahrady) pro veřejnost. 
d) Dotazník  - anketa o trávení volného času ve Šlapanicích 
Našli jsme vyhodnocení ankety z roku 2008 (kterou dělala kvvs). Vyhodnocení je 
bohužel zastaralé, ale komise může konstatovat, že od roku 2008 bylo vybudováno 
několik dětských hřišť na preferovaných místech.  
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Komise se bude snažit najít další formu, jak zjistit, jak chtějí šlapaničtí občané trávit 
volný čas.  
Přijímáme podněty od občanů.  
e) Bazén ZŠ – zatím nemáme odpovědi na naše doplňující otázky.   

 
3. Info z RM 

http://www.slapanice.cz/zapisy-z-rm/ 
 
4. Úklid – rozdělení hřišť 
Sraz 25. 4. v 8,30 v parku na Riegrové. Komise zve všechny občany.  
 
5. Výběh pro psy 

Komise navrhuje oplotit výběh pro psy u potoka (mezi Brněnskou ulicí a točnou 
trolejbusu). Výběh by měl obsahovat oplocení s brankou (alespoň ze strany silnice a 
točny). Ve stávajícím stavu je to nebezpečné pro občany, psy a automobily.  
 
Komise také navrhuje rozmístit ve výbězích pro psy „psí pisoáry“ (příp. dle financí po 
celém městě). 
 
6. Šlapanické kulturní léto a využití spolků a jejich činností 

Komise připraví zapojení spolků a sportovních aktivit do Šlapanického kulturního 
léta pro rok 2015/2016.  
 
7. Správce hřišť – situace 

a) hřiště ZŠ –začátek provozu zřejmě září 2015 
b) hřiště Jiráskova – zatím není projekt.  
c) hřiště Brněnská pole – sl. Migdauová zjistí více informací 
 
Sl. Migdauová přijímá nabídky od občanů, kdo by o hřiště chtěl starat (jako správce). 
Ideální odpovědný občan, který je často doma a bydlí v blízkosti hřiště. Uchazeči 
budou osloveni, až komise obdrží více informací.  
 
8. Hřiště na faře 
P. Klaška se zeptá na možnosti využití hřiště na faře.  
 
9. Hřiště u gymnázia 

Sl. Migdauová  se zeptá na možnosti využití hřiště u gymnázia.  
 
10. Závěr 
Příští schůzka ve čtvrtek 21. 5. v 18,30 v zasedací místnosti MěÚ. 
Vyhotovil 
Migdauová 
 

Podpis 
 
 


